
GRIMESTAD VEL OG BÅTFORENING 
 

Referat fra styremøte 22/04 2021 kl. 18.30  side 1 
 

Sted: VAKTBUA 

TID: TORSDAG 22. april 2021. KL. 18.30 

 
Innkalte: Anders Krogholm, Anne Merete Dahl, Nina Ribe, Dag Ingvaldsen, Øivind Løvdal,  

og Jorunn Frederiksen 
 

Meldt forfall: 

Ikke møtt: Hans Melandsø og Truls Bastiansen 
 

 Anders ønsket velkommen.  
 

1. REFERAT FRA STYREMØTE  04/03– 2021  

                         Godkjent 
                         

2. KORRESPONDANSE INN/UT 

a) E-post fra Anniken Johnsgård dato 12-03-21 – søknad om økonomisk 

     støtte til Polen tur 2021 for 10. klassetrinn. 
 

Vedtak: Styret bevilger kr. 5.000,- til formålet 
 

 

3. ØKONOMISK OVESIKT PR. 20.04.2021 

Pr. 20.04.21 viser regnskapet inntekt på kr. 672.672,- og driftsutgifter på kr. 272.110,55 

Finansposter (Lån) kr. 38.880,-. Resultat før skatt kr 361.681,45  

 

4. MØTEPLAN – VIDERE 2021 

Styremøter: Torsdag 27. mai kl. 18.30 i vaktbua. Neste styremøte avtales da.  

Dugnad 202: Lørdag  5. juni kl. 10.00 til kl. 16.00  

                      Onsdag 9. juni kl. 17.00 til ca kl. 20.00 

Øivind setter opp liste over hva som skal gjennomføres. 

Nina ordner med innkjøp av planter og blomsterpotter til brygga. 

Jorunn kjøper vaffelrører, flytende margarin, pølser, lomper, pølsebrød, 

sennep, ketchup, sprøløk, brus, alkohol fritt øl, lettøl, (noen bokser pils) 

grillkull og tennveske.  

Anne Merethe er med å steker vafler. 
 

Årsmøtet 2021. Årsmøtet av holdes på brygga umiddelbart etter dugnaden 

                           lørdag 5. juni kl. 16.00. Saker som medlemmene ønsker 

                           behandles på årsmøtet må være styret i hende innen 23. mai.  
                            

5. NETTSIDEN WWW. GRIMESTAD VEL OG BÅTFORENING 

Et medlem av velforeningen har ytret ønske om at medlemmer får mulighet 

til å legge ut historier og bilder fra «gamle tider». Styret dette er en god ide.  

De som ønsker å benytte seg av dette sender historie/bilde til postmottak@grimestad.net 

  

6. KJØRING AV KRANA 

Nedlem av havnekomiteen, Kristian Ishohota, har ikke krankjører bevis for krana i havna. 

Imidlertid har han sertifikat for å kjøre større kraner. Øivind har undersøkt og fått  

informasjon om at en av de andre i havnekomiteen kan undervise Kristian, Det må lages et 

skjema som dokumenter alt som gjennomgås. Skjemaet under tegnes av «elev» og ”lærer”                                                        

 

7. STRØMMÅLERE 

Det er behov for flere strømuttak på nordre pir. De strømmålerne som vi kjøpte inn 

tidliger er ikke i handel lenger. Anders undersøker hvordan det kan løses.  

                                 

Neste styremøte: Torsdag 27.05 kl. 18.30, i vaktbua 

 
 

Møtet avsluttet kl. 19.30                                               Jorunn Frederiksen 


